
Nermina Zaimović-Uzunović 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH i Direkciji za europske integracije BiH: 

1. „Jesu li Agencija za sigurnost hrane i Ured za veterinarstvo ispunili svoje obveze koje 

se odnose na ulazak Hrvatske u EU i rješavanje problema koji pritom nastaju za Bosnu 

i Hercegovinu? 

2. Koji problemi postoje u vezi s akreditiranjem laboratorija i tko je nadležan za 

akreditiranje laboratorija, tj. za pripremu za akeditiranje kod BATA-e? 

3. Tko su nositelji posla, koliko vremena potrebno za ispunjavanje nezavršenih obveze u 

vezi s laboratorijima i njihovom ulogom u procesu izvoza navedenih roba u Hrvatsku i 

tko to ocjenjuje?“ 
 


